
Un estadi urbà d’aigües braves.
Aquesta és la proposta que va
anunciar ahir la candidatura de
Demòcrates per Andorra d’Escal-
des-Engordany. La idea s’emmar-
ca en el seguit d’accions que es
volen dur a terme en l’àmbit es-
portiu. Segons va indicar el nú-
mero 6 de la candidatura, Salomó
Benchluch, més que una propos-
ta “és un repte i s’ha d’estudiar”.
De fet, s’ha de treballar conjunta-
ment amb el comú d’Andorra la
Vella i el Govern. Benchluch va
detallar que l’estadi d’aigües bra-
ves es faria al llarg del riu Valira i
malgrat que està pendent d’estu-
di, va deixar clar que “és viable”.
En temàtica esportiva també es
va explicar la voluntat d’actualit-
zar els equipaments esportius i la
renovació dels aparells del gim-
nàs comunal.

D’altra banda, Benchluch, que
actualment és el conseller de Re-
cursos Humans, va avançar que
el proper mandat, si ells seguei-
xen a la corporació, preveuen fer
noves contractacions de funcio-
naris. El candidat va recordar que
fins al final del mandat no s’ha-
vien fet noves incorporacions de
personal fix i que ara, tan sols
s’ha reforçat el departament de
Circulació. Així, va assegurar que
a dia d’avui “hi ha alguns depar-

taments on s’està funcionant amb
una optimització màxima” dels
recursos i per tant “volem dotar-
los de més personal”. En aquest
sentit, va explicar que s’està
duent a terme un estudi de tots
els perfils de personal de la cor-
poració “per conèixer les necessi-
tats de cada departament”. Al fe-
brer es tindran els resultats “i a
partir d’aquí quedarà molt clar
quins perfils es necessiten, quan-
ta gent i on exactament”.

La candidata a cònsol major,
Trini Marín, va destacar que “la
feina rigorosa en finances, amb
pressupostos equilibrats”, que
s’ha fet fins ara, “ajudarà que els
propers quatre anys puguem fer
més inversió”. Els membres de DA
volen potenciar culturalment la
part alta “perquè torni a ser el
centre” de la parròquia, cons-
truint, per exemple, un  pàrquing
amb 600 places al carrer Mossèn
Guillem Adellach, i també es pre-
veu el desenvolupament de la zo-
na del Clot d’Emprivat. Es busca-
rà que els propietaris deslliurin
espai públic en els baixos de les
noves construccions i que hi pu-
gui haver edificis singulars.

Salomó Benchluch avança que es contractaran nous funcionaris en alguns departaments
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La candidatura de DA va
presentar ahir el programa
electoral. Els demòcrates
estudiaran la possibilitat
de crear un estadi urbà
d’aigües braves al riu
Valira.
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“La feina rigorosa
en finances ajudarà
a poder fer més
inversió”
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Liberals d’Andorra va explicar
ahir la seva proposta de traslla-
dar les piscines d’Escaldes-En-
gordany a la zona esportiva del
Prat del Roure. El cap de llista,
Marc Magallon, va indicar que
les instal·lacions actuals són de
final dels anys vuitanta i que
malgrat que s’han anat fent al-
gunes remodelacions “li toca-
ria aviat un nou rentat de cara”.
Així doncs, va explicar que des
de la seva formació es proposa

construir unes piscines noves i
d’aquesta manera centralitzar
tota l’oferta esportiva al Prat del
Roure, ja que es creu que l’ac-
tual “no és ni de bon tros la mi-
llor ubicació”. “Volem fer una
piscina nova, molt funcional i
austera”, va assegurar, remar-
cant que podran tenir “molta
més llum que les actuals i se
solucionaria el problema de les
filtracions d’aigua”. Magallon
també va destacar que el canvi

permetria facilitar els desplaça-
ments dels infants i que cal te-
nir present que en tot cas són
espais comunals i per tant no
seria necessari invertir en la
compra de terrenys.

D’altra banda, pel que fa als
espais que ocupen a dia d’avui
les piscines, el cap de llista libe-
ral va explicar que es preveu
fer-hi les adaptacions necessà-
ries per convertir-lo en un pàr-
quing de 200 places.

Magallon vol posar les piscines al Prat del Roure

Els socialdemòcrates d’Escal-
des volen promoure “un altre
tipus de turisme” a la parrò-
quia i és per això que tenen
previst crear una anella verda
que agrupi els camins histò-
rics. Alhora, consideren que
els circuit també podria servir
d’esbarjo per als residents. El
número dos de la llista de PS +
Independents, Aleix Mañosas,
va detallar que el cost del pro-
jecte no seria elevat perquè la
majoria de camins ja existei-
xen, i tan sols caldria fer-hi pe-
tites millores i senyalitzar-los
de forma correcta.

El PS impulsa
una anella verda
per agrupar els
camins històrics

PROMOCIÓ TURÍSTICAREUNIÓ DE POBLE

El cap de llista de la candidatura
de Sentit Comú, David Pérez, va
assegurar ahir que si guanyen les
eleccions la primera mesura que
aplicaran només d’entrar al comú
serà aplicar una rebaixa del 25%
als salaris dels càrrecs electes.
“Som servidors del poble i venim
a treballar pels ciutadans”, va as-
segurar durant la seva interven-
ció en la reunió de poble que va
fer la plataforma progressista ahir
a la nit a la sala d’actes del comú.
Davant d’una trentena de perso-

nes Pérez va assegurar que “el
que no farem és apujar-nos el sou
i haver de fer marxar enrere com
els cònsol actuals”.

En temes de finances també
van expressar la voluntat de re-
duir la despesa en lloguer, així
com prescindir dels càrrecs de
confiança –Pérez va qualificar
d’“escàndol majúscul” la despesa
de 247.000 euros anuals per
aquest concepte– i reduir a la
meitat la despesa en comunica-
ció i protocol. D’altra banda, es va
insistir en la necessitat d’incre-
mentar la inversió al centre histò-
ric, que veuen descuidat.

Els candidats de Sentit Comú
prometen abaixar els salaris
dels càrrecs electes un 25%
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